

米頓堅斯中文學校及社區中心

Milton Keynes Chinese School and Community Centre

c/o St. Paul's Catholic School, Phoenix Drive, Leadenhall, Milton Keynes MK6 5EN

Tel./ Fax: 01908 888152 Email: inbox@mkchinese.org.uk Website: <http://www.mkchinese.org.uk>

MEMBERSHIP APPLICATION FORM	Office use only 辦事處專用:
會員申請表	Membership No: 會員號碼
Year 20 _____ to 20 _____	Receipt No.: 收據號碼

Applicant 申請人

Mr/Mrs/Miss/Ms 先生/太太/小姐/女仕...(If applicable 如適用)

Name in English 英文姓名 _____

Name in Chinese 中文姓名 _____

Age 年齡 _____ Sex(M/F) 性別(男/女) _____

Address 地址 _____

Postcode 郵政代碼 _____

Telephone No. 電話號碼: _____ Mobile No. 手提電話: _____

Email 電子郵件: _____

Please note that our preferred choice of communication with you will be by email or SMS.

請注意：我們首選的溝通辦法是電子郵件或短信。

Photographs / 照片

Unless you specifically instruct us in writing to the contrary, we reserve the rights to use photos of you or your children taken during school hours or during community events or outings, in our own publications.

除非您以書面方式通知我們您的不同意見，我們保留在我們自己的出版物上使用您或您的子女上課時間，社區活動和戶外活動期間所拍攝的照片的使用權。

I hereby apply for membership of Milton Keynes Chinese School and Community Centre for this membership year which finishes on 31 August each year.

本人申請成為這年度的米頓堅斯中文學校及社區中心會員，每年會員有效期至八月三十一日止。

I agree to be bound by the Memorandum and Articles of Association of Milton Keynes Chinese School and Community Centre and all other prevailing rules and regulations.

本人同意遵守米頓堅斯中文學校及社區中心的憲章及所有其他現行的條例和規則。

I enclose my membership fee of cash/cheque no. _____ Amount 金額 £ _____

**Please do not send cash by post / 本人附上會員費用 現金 / 支票號碼 **請不要郵寄現金

Signature of Applicant 申請人簽名 _____

Date 日期 _____



Company Limited by Guarantee Registered in England
Reg. No. 4026059 Charity No: 1082578 Registered Office: As Above.

